

## **Transportation to Ministry of Foreign Affairs Bureau of Consular Affairs**

至外交部中部辦事處/內政部入出國及移民署臺中市第一服務站公共交通資訊



### **Step 1**

Across the gate of NCHU, Take bus line 73 until “Wenxin-Gongyi Road Intersection” Station.

至學校正門口對面的公車站搭乘統聯客運73號公車，於「文心公益路口」站下車。



### **Step 2**

Cross two traffic light at the road intersection to reach the car dealer located opposite.

下車後於前方路口待轉兩次紅綠燈，過馬路至對面的汽車銷售商。



### **Step 3**

Heading to the left side of the car dealer to reach “Gongyi-Wenxin Road Intersection” Station.

於汽車銷售商往左走，即可抵達「公益文心路口」站。



## Step 4

Transit to bus line 81 from “Gongyi-Wenxin Road Intersection” Station to “Liming Community (Liming Road)” Station.

於「公益文心路口」站轉乘統聯客運 81 號公車，於「黎明新村（黎明路）」站下車。



## Step 5

Transit to bus line 81 from “Gongyi-Wenxin Road Intersection” Station to “Liming Community (Liming Road)” Station.

於「公益文心路口」站轉乘統聯客運 81 號公車，於「黎明新村（黎明路）」站下車。



## Step 6

“Ministry of Foreign Affairs, Bureau of Consular Affairs, Taichung Office” is located opposite the station.

車站對面即是「外交部領事局臺中辦事處」。

**Central Taiwan Office, Ministry of Foreign Affairs, Republic of China 外交部中部辦事處**

1Fl., No. 503, Section 2, Liming Rd, Taichung 台中市南屯區黎明路 2 段 503 號，廉明樓 1 樓

Tel: 04-2251-0799 Fax: 04-2251-0700

<http://www.boca.gov.tw/content.asp?CulItem=1664&mp=2>